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Za Udrugu žena Veliki Bukovec prošla, 2024. godina bila je iznimno aktivna i 

značajna, posebno  zbog vidljivih rezultata na uređenju kupališta u toj općini. 

Istaknula je to predsjednica Udruge Sanja Jantolek na redovnoj godišnjoj izvještajnoj 

sjednici skupštine u petak, koju je Udruga žena održala zajednički s DVD-om Veliki 

Bukovec. Podršku su im dali župan Anđelko Stričak i načelnik Općine Veliki Bukovec 

Franjo Vrbanić. 

 

- Prvi rezultati našeg rada su vidljivi: kupalište je dobilo potpuno novu vizuru. Nadam 

se i iskreno želim da svi skupa čuvamo ono što imamo i da zajedno radimo kako bi 

budućim generacijama bilo još bolje i ljepše. Zahvaljujem svima koji su pomagali, od 

županijskih i općinskih vlasti do svih udruga i mještana koji su pridonijeli ovom 

projektu – rekla je predsjednica Udruge žena Sanja Jantolek. 

 



Tijekom 2024. godine Udruga je organizirala je brojne aktivnosti, uključujući fašničku 

povorku, prvomajsku proslavu na kupalištu, natjecanje u kuhanju kotlića te izlete u 

Motovun i Bašku. Aktivno su sudjelovale u organizaciji biciklijade i Dana općine, a 

tradicionalno su dovele svetog Nikolu i organizirale igrokaz za djecu. 

 

Predsjednik DVD-a Veliki Bukovec Marko Požgaj je naveo da Društvo broji 27 

operativnih članova, 10 izvršnih, troje pričuvnih, pet veterana te 12 djece. Naglasio je 

važnost preventivnih aktivnosti, redovitih vježbi i intervencija. 

 

- Protekla godina bila nam je ispunjena mnogim aktivnostima, od osiguranja 

manifestacija do sudjelovanja u pokaznim vježbama i nabave nove opreme. Održali 

smo stražu Isusovog groba, sudjelovali na natjecanjima i provodili preventivne akcije 

u mjestu. Zahvaljujem Općini, Vatrogasnoj zajednici i mještanima na podršci i 

suradnji. Nadamo se da će se takva suradnja nastaviti i dalje - izjavio je Požgaj. 

 

Župan Stričak je pohvalio rad Udruge žena i DVD-a te im zahvalio na svemu što su 

učinili tijekom protekle godine. 

 

- Članice Udruge žena svojim djelovanjem pokazuju kako se trud, zajedništvo i 

ljubav prema svojoj zajednici pretvaraju u konkretne rezultate. Sav vaš trud i 

angažman su važni, ne samo za današnje generacije, nego i za generacije koje 

dolaze i zbog toga vam hvala na svemu što činite za svoju zajednicu - kazao je 

župan. 

 

Ujedno je podsjetio kako je Varaždinska županija za osam vatrogasnih zajednica s 

područja županije osigurala po 30.000 eura za nabavu vatrogasnih vozila, a među 

njima i za Vatrogasnu zajednicu općine Veliki Bukovec. 

 

- DVD sa svojih 27 operativnih članova dokazuje da je temelj sigurnosti u Općini. Ne 

samo da ste aktivni u intervencijama i radite na prevenciji, već sudjelujete i u 

edukaciji mlađih naraštaja i uvijek se odazivate kada je potrebno, bilo na 

manifestacije ili raznorazne aktivnosti na području općine i šire. Varaždinska 

županija je svjesna koliko su udruge i društva poput vaših važni za razvoj lokalne 

zajednice. Stoga vas pozivam da se javite na javni natječaj za udruge kojega je 



nedavno objavila Varaždinska županija, prijavite svoje programe i projekte i 

osigurajte si dodatna sredstva za svoje aktivnosti - poručio je župan. 

 

Angažman udruge i društva pohvalio je i načelnik Općine Veliki Bukovec Franjo 

Vrbanić. 

 

- Sve naše udruge neizmjerno doprinose kvaliteti života u našoj zajednici. Posebno 

je važno istaknuti trud koji su članice Udruge žena uložile u uređenje kupališta, kao i 

organizaciju kulturnih i društvenih događanja. Također, želim naglasiti i neprocjenjiv 

rad DVD-a Veliki Bukovec čiji članovi su uvijek spremni na brze intervencije, redovno 

održavaju preventivne aktivnosti i sudjeluju u osiguravanju svih važnih događaja u 

našoj općini - rekao je načelnik Vrbanić. 

 

Dodao je kako će Općina i dalje podržavati udruge, kao i njihove inicijative te biti 

njihov partner bilo kroz financijsku, logističku ili neku drugu pomoć ili potporu. Ujedno 

je zahvalio svima koji svojim radom i angažmanom doprinose napretku svoje 

zajednice. 

 

Dodajmo da su na sjednici dodijeljena priznanja dobrovoljnim darivateljima krvi, a 

dobili su ih Patrik Habek, Ivan Modrić, Leo Repić, Dominik Virag, Filip Gača i 

Kristijan Višnjić. Priznanja im je uručila Mirjana Jerbić, ravnateljica Gradskog društva 

Crvenog križa Ludbreg. 













  

 

 


